
 

 

 

REFERAT FRA ORDINÆR GENERALFORSAMLING I HF. KILDEMOSEGÅRD. 

 Dato D. 12. marts 2025 kl. 19.00  

 Til stede fra bestyrelsen: 
Janne Andreasen (JA), Vibeke Rønn (VR), Gitte Nielsen (GN), Maj-Britt 
Bendixen (MB), Martin Skalander (MS) 

 Afbud fra bestyrelsen: Morten Melander (MM) pga. sygdom.  

 Til stede fra Kredsen: Ingen 

 Til stede fra forbundet: Patrick Jepsen – afbud pga. sygdom.  

 Antal haver repræsenteret: 57 haver med ca. 100 fremmødte. 

 Dirigent: Ulrik have 103  

 Dagsorden:  

1. Valg af dirigent:  

Bestyrelsen peger på Ulrik fra have 103. 
Bliver valgt ved klapsalver. 
Dirigenten starter med at begære generalforsamlingen for lovligt indkaldt i 
henhold til vedtægterne. 

2. Valg af referent: Bestyrelsen peger på Gitte Nielsen. Bliver valgt ved med klapsalver.  

3. Valg af stemmetællere: Christian have 103, Linnea 248, Dorthe 216. 

4.  Bestyrelsens beretning Godkendes med klapsalver.  

5. Årsregnskab: Godkendes med klapsalver. 

6. Bestyrelsens forslag:  

6.1 Nye vedtægter: 

Dirigenten påpeger, at vi ikke er nok til at stemme om vedtægtsændringer, 
da det kræver 2/3 fremmødte. Der skal derfor i stedet stemmes om, hvor 
vidt bestyrelsen må indkalde til en ekstraordinær generalforsamling. Han 
oplyser at forbundets jurist, som skulle forklare om vedtægternes 
teknikaliteter og hvorfor det er nødvendigt at ændre de nuværende 
vedtægter, desværre er blevet forhindret i at komme.  
Gitte motiverer forslaget for bestyrelsen. Bestyrelsen er flere gange blevet 
gjort opmærksom på af Kolonihaveforbundets jurister, at foreningens 
vedtægter er forældede og nogle er direkte ulovlige. Forbundet har 
opfordret til at bestyrelsen udarbejder nogle nye efter forbundets 
standardvedtægter.   
Have 57: Spørger til konsekvenserne. Dirigenten oplyser at forbundets jurist, 
som skulle forklare teknikaliteterne desværre er blevet forhindret i at 
komme, men at bestyrelsen vil forsøge at få en jurist med på en evt. 
ekstraordinær generalforsamling.  
Have 85: Mener at det skal præciseres hvad der er ændret og forslår at der 
skal nedsættes et udvalg, der skal udforme de kommende vedtægter.  



Der bliver stemt om hvor vidt bestyrelsen må indkalde til ekstraordinær 

generalforsamling. Det vedtages ved håndsoprækning.  

6.2 Nye ordensregler: 

Gitte motiverer forslaget for bestyrelsen om ændring af ordensregler.  
Rikke have 57: Spørger om man kan præcisere reglerne om af og pålæsning, 
der er beskrevet i ordensreglerne. Hvornår er noget tungt.  
Henriette have 208: Spørger om det er have 209 der kan komme til at koste 
foreningen penge.  
Jonas Have 28: Kommenterer på skærpelse af formulering om kørsel. Mener 
ikke at det skal indskærpes, men at det skal stå som det står.  

Forslaget sendes til afstemning og godkendes ved håndsoprækning.  

7. Indkomne forslag  

7.1 Forslag fra have 85: 

Motiverer sine forslag.  
Forslag 1: Forslagsstiller trækker sit forslag.  
Forslag 2: forslagsstiller mener ikke, at man har ret til at udtale sig som 
menigt medlem til en generalforsamling, når man sidder i bestyrelsen. 
Morten have 204:  Mener at, det kan være svært at udtale sig på 
bestyrelsens vegne, hvis bestyrelsen ikke er enig.  
Bente have 81: spørger, om der står noget om det i vedtægterne.  
Dirigenten påpeger, at man ikke kan begrænse andres ytringsfrihed. 
Keld have 55: Ifølge den danske lovgivning, er bestyrelsen menige 
medlemmer, når de overgiver ansvaret for generalforsamlingen til 
dirigenten.   
Have 85 trækker sit forslag.  

7.2 Forslag fra have 229: 

Forslag 7.2 og 7.3 slås sammen. 
Forslagsstillere er ikke til stede.  
Gitte fortæller, at bestyrelsen selvfølgelig har drøftet det og at det kan blive 
svært at f.eks. bygge i vinterhalvåret, hvis man ikke kan få leveret materialer. 
Derudover vil forslaget, i tilfælde af at det bliver stemt igennem, kun kunne 
vedtages med det forbehold, at der skal søges hos kommunen, da vejene er 
offentlige.  
Celina have 91: Påpeger at det godt kan blive svært at flytte ting om vinteren  
Øwn have 77: Synes ikke at det er et stort problem med tung trafik i 
vinterhalvåret.  
Forslaget sendes til afstemning. Ingen stemmer for - forslaget bortfalder.  

7.3 Forslag fra have 128: Se punkt 7.2 

8. Godkendelse af budget Budgettet bliver godkendt med klapsalver.  

9. Valg af kasserer 
Janne Andreasen er på valg og modtager genvalg.  Janne bliver genvalgt med 
klapsalver.  

10. 
Valg af 2 
bestyrelsesmedlemmer: 

Vibeke Rønn er på valg og modtager genvalg – Vibeke bliver genvalgt med 
klapsalver. 
Der skal vælges endnu et bestyrelsesmedlem og bestyrelsen peger på 
Majbritt Bendixen.  Maj-Britt bliver genvalgt med klapsalver.  

11. Valg af 2 suppleanter:  
Martin Skalander have 235 ønsker at fortsætte som suppleant. Derudover 
opstiller Karsten Ørsted have 222 som suppleant.  Martin og Karsten bliver 
valgt med klapsalver.  

12. Valg af revisor: Bestyrelsen forslår genvalg af Beierholm. Beierholm bliver genvalgt.  

13. 
Valg til 
kredsrepræsentantskabet. 

Bestyrelsen bliver valgt til at repræsentere kildemosegård i 
repræsentantskabet.  

14. Valg til vurderingsholdet.  
Malene fra have 2. 
Morten fra have 204. 




